
zpravodaj obecního úřadu a osvětové besedy obce dolní lutyně
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Sobota Sobota 7. 7. června je termín 16. ročníku Silesian country Bluegrass festivalu, který se koná června je termín 16. ročníku Silesian country Bluegrass festivalu, který se koná v v  parčíku parčíku 
u u pekárny. Hlavní hvězdou bude letos zpívající právník Ivo Jahelka. Dále vystoupí kapely ADHD,  pekárny. Hlavní hvězdou bude letos zpívající právník Ivo Jahelka. Dále vystoupí kapely ADHD,  
BB Country, Goodwill, Blaf, Druhá náhoda, Whiskey Before Breakfast BB Country, Goodwill, Blaf, Druhá náhoda, Whiskey Before Breakfast a a Wind. Začátek je ve 14 hodin. Wind. Začátek je ve 14 hodin. 
Letošní ročník bude obohacen Letošní ročník bude obohacen o o ohňovou show.  ohňovou show.  (red)(red)

Zazpívá  Zazpívá  
Ivo JahelkaIvo Jahelka
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Spolek Zachovejme Poolší zorganizoval odborné 
setkání s cílem prověřit informace ze zveřejněných 

studií k plánované výstavbě gigafactory, slovy zhoto-
vitele Strategického průmyslového parku (SPP) v Dolní 
Lutyni. Ke kulatému stolu jsme zvali zástupce samo-
správ, odborníky z vysokých škol, ekologických orga-
nizací a zástupce investora se zhotoviteli jednotlivých 
studií.

„Naší snahou bylo vytvořit prostor pro věcnou 
odbornou diskusi, nezávislé zhodnocení dostupných 
podkladů a ověřit, zda skutečně existují podmínky pro 
realizaci tak rozsáhlého projektu. Výsledek je jedno-
značný: dostupné studie ukazují řadu nedořešených 
oblastí a potvrzují, že projekt je v tuto chvíli neúplný 
a jeho realizace by nesla značná rizika. Především ale ze 
všeho jasně vyplývá, že o realizaci není vůbec rozhod-
nuto, naopak otazníků po setkání spíše přibylo,“ říká 
Martin Bohoněk ze spolku Zachovejme Poolší.

NEJVĚTŠÍ SLABINY PROJEKTU:
 Z Doprava: Chybí reálná časová koordinace mezi vý-

stavbou zóny a nutnou přeložkou silnice I/67. Hrozí 
výrazné zatížení místních komunikací a neúnosné do-
pravní komplikace.

 Z Životní prostředí: Podklady pro hodnocení vlivů na 
přírodu jsou neúplné. Například chybí komplexní orni-
tologické průzkumy či dostatečné zhodnocení kumulo-
vaných vlivů dalších plánovaných staveb v lokalitě.

 Z Protipovodňová ochrana: Přestože studie tvrdí, že 
výstavba nezhorší odtokové poměry, není dostatečně 
vyjasněno, jak se projekt vyrovná s rizikem povodní 

při současném souběhu dalších infrastrukturních pro-
jektů a souvztažnost se spodní vodou.

 Z Zaměstnanost a sociální dopady: Očekávaný pozi-
tivní efekt na trh práce je v rozporu s obavami míst-
ních zaměstnavatelů o odliv pracovníků a možný příliv 
levné zahraniční pracovní síly.

Diskuse odborníků potvrdila, že dostupné materiály ne-
zajišťují dostatečnou ochranu přírody ani místních komu-
nit a že projekt nebyl k dnešnímu dni komplexně připraven 
z pohledu dopadů na životní prostředí, dopravu ani sociál-
ní strukturu regionu. Řada studií nebyla ještě ani započata, 
především studie EIA a SEA, tedy vlivy na životní prostředí.

Spolek Zachovejme Poolší bude i nadále usilovat o to, 
aby projekt nebyl realizován na úkor přírody, kvality života 
obyvatel Dolní Lutyně a okolních obcí. Považujeme za klí-
čové, aby rozhodování o tak zásadním zásahu do našeho 
území bylo vedeno na základě úplných, ověřených a trans-
parentních dat, a ne pouze na základě optimistických pro-
hlášení. Michal Brtníček

Kulatý stůl potvrdil, že projekt průmyslové 
zóny v Dolní Lutyni má vážné nedostatky

Dne 3. dubna se v malém sále Kulturního domu v Dolní 
Lutyni konalo jarní setkání členů a příznivců místní 

skupiny PZKO. Na programu setkání byla přednáška 
MUDr. Danuty Chwajolové s názvem „Krása a význam 
slezského kroje“, připomenutí 80. výročí konce 2. svě-
tové války a hodnotící členská schůze s multimediální 
prezentací.

Paní Danuta Chwajolová zahájila svou přednášku 
básní „Do smreka“ od Ewy Milerské a vyjádřila přání, aby 
mohla celý svůj výklad věnovat památce této básnířce, 
rodačce z Nýdku, neboť v letošním roce vzpomeneme  
110. výročí jejího narození a 40. výročí úmrtí.

Přednášející přinesla na setkání několik exponátů ze 
své unikátní sbírky. Shromáždění tak mohli obdivovat 
různé součásti těšínského ženského kroje, jako jsou pest-
ře vyšívané korzety nebo živůtky, krajkové čepce a stříbr-
né filigránové šperky. Každý milovník těšínského kroje si 
zde mohl najít něco zajímavého pro sebe.

V letošním roce si připomínáme 80. výročí od konce 
2. světové války, tuto událost připomněla Daria Woźnica 
přednesem básni o válečném hrnečku.

Rok 2024 byl pro MS PZKO Dolní Lutyně plný událostí 
a zajímavých akcí. Ze zprávy vyplývá, že dolnolutyňský 
spolek PZKO má 60 členů a k nejvýznamnějším akcím 
v roce 2024 patřil středověký ples, Papežský koncert 
v kostele sv. Jana Křtitele v Dolní Lutyni, na kterém 
vystoupily smíšené sbory z Orlové-Lutyně, Českého 
Těšína a polských Gorzyc. K dalším úspěšným akcím 
patřilo prázdninové setkání klubu „mladých a mladších“, 
poznávací zájezd do Krnova a Bruntálu a cestovatelská 
přednáška Mirka a Aleksandra Ćmielových o netradiční 
automobilové rallye do Rumunska.

Kromě osvědčených akcí jsou v plánu činnosti v roce 
2025 také koncert „Poutníci naděje“ 25. května ve farním 
kostele, zájezd do Polska, podzimní setkání a vánoční 
koncert. Maria Sztwiertnia

Členové PZKO si připomněli básnířku Ewu Milerskou
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Původně měli farníci z Dolní Lutyně naplánovánu 
dubnovou cestu do Říma s cílem navštívit řadu cír-

kevních památek, a v plánu bylo i setkání se Svatým 
otcem. Jejich velikonoční pouť se však kvůli skonu 
papeže Františka na Velikonoční pondělí změnila v ne-
zapomenutelný zážitek. I proto, že jubilejní pouť nezru-
šili, mohli se s papežem Františkem rozloučit přímo ve 
Svatopetrské bazilice a mohli se za něj pomodlit u jeho 
rakve. 

„Měli jsme to štěstí, pokud to tak mohu říci, že jsme 
mohli být přítomni celému obřadu loučení se Svatým 
otcem. Bylo to ve středu, když bylo tělo papeže Františ-
ka přemístěno z Domu svaté Marty do baziliky svatého 
Petra. Vystáli jsme si čtyři hodiny ve frontě a dostali se 
do baziliky,“ líčí dolnolutyňský farář Marián Pospěcha.

Na otázku, jak člověk prožívá, když stojí u papežovy 
rakve, odpoví bez zaváhání: „Myslím, že budu mluvit za 
všechny, byl to pocit vděčnosti. Františka lidé milovali, 
protože to byl člověk, který dával najevo blízkost. Kaž-
dý měl pocit, že s ním žil. A tomu odpovídalo množství 
lidí, kteří se s ním přišli do baziliky rozloučit,“ dodává.

Jemu samotnému se poštěstilo dostat se do baziliky 
ještě druhý den večer spolu s řádovou sestrou-jezuitkou 
z Poutního domu Velehrad v Římě. „Díky speciálnímu po-
volení jsme vstoupili do baziliky boční kaplí a zažili, co 
se obyčejnému smrtelníkovi jen tak nepoštěstí. Klečeli 
jsme u rakve, modlili se. Zvláštní ta situace byla tím, 
že tu chvíli nebyl v bazilice jediný člověk z toho davu 
poutníků – jen papež, my a příslušníci švýcarské gardy. 
Přišli jsem tam ve chvíli, kdy byla bazilika pro veřejnost 
na 20 minut úplně uzavřena. Byl to neuvěřitelný záži-
tek. Udělal jsem si i fotky prázdné baziliky,“ přiznává 
Otec Marián.

Co běží duchovnímu hlavou, když stojí u rakve Svatého 
otce? „Jak už jsem řekl, je to pocit vděčnosti. Na druhou 
stranu musím říct, že je to zhruba stejné, jako u každého 

jiného zemřelého člověka. Smrt je chvíle, když příliš ne-
hraje roli společenský význam člověka. Před vámi leží 
mrtvé tělo, a to si člověk uvědomí svoji vlastní omeze-
nost, konečnost. Ten souboj života a smrti je naprosto 
autentický, navíc v období Velikonoc. V tu chvíli si člo-
věk uvědomí, že platí to, že před Bohem jsme si všichni 
rovni. Už naši předkové říkali, je to největší a jediná 
spravedlnost na světě,“ zamyslí se Otec Marián.

Zatímco on na prosbu českých novinářů v sobotu re-
portoval ze Svatopetrského náměstí pro televizi, jeho 
farníci už na pohřeb nešli a vyrazili za dalšími cíli své 
cesty do Říma, jak ji měli původně naplánovanou. „Už to 
nebyly klasické turistické cíle, ale společně jsme si bě-
hem týdne prohlédli čtyři papežské baziliky – sv. Petra,  
sv. Pavla za hradbami, baziliku Santa Maria Magiore, 
kde je František pohřben, a Lateránskou baziliku. Pro-
cestovali jsme i okolí Říma, například jsme navštívili 
Castel Gandolfo, letní papežské sídlo, které je otevřeno 
veřejnosti,“ vypráví Otec Marián.

Připomíná také, že v Římě v tu dobu probíhalo setká-
ní křesťanské mládeže. Město bylo doslova zaplaveno 
tisícovkami mladých lidí z celého světa. „Myslím, že pří-
tomnost mladých z celého světa tomu všemu dodala 
slavnostní, dynamickou, velmi nadějnou atmosféru, 
přestože to byl pohřeb. I tím se Františkův pohřeb vy-
mykal jiným papežským pohřbům. Ta směsice smutku 
a radost zároveň. Myslím, že Františkovi by se to líbilo,“ 
dodává Otec Marián.

Spokojeni s poutí do Říma byli také farníci. „Co spoko-
jení, byli nadšení. Všichni říkají, jak to bylo úžasné. Díky 
tomu, co jsme neplánovaně zažili, jsme měli příležitost 
si mnoho věcí uvědomit. Prostě vše se vydařilo, atmo-
sféra byla skvělá, zpívali jsme, modlili se smáli se, upev-
nili jsme symbiózu naší komunity,“ dodává Otec Marián. 

 Tomáš Januszek

Farníci se rozloučili s papežem v Římě
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Zámkem zněly lidové písně 
Návštěvníkům Velikonočního jar-

marku, který se uskutečnil v so-
botu 12. dubna na zámku v Rychvaldu, 
pohladilo srdíčka vystoupení dětské-
ho folklorního souboru Březinka, jenž 
na ZUŠ v Rychvaldu vede paní učitel-
ka Hana Indruchová. Kromě rychvald-
ských vystoupily i děti poboček školy, 
tedy Dolní Lutyně a Dětmarovic. 
Nádvořím se nesly melodie lidových 
písní, atmosféru podtrhly lidové kroje, 
které dětem moc slušely. V souboru 
nechyběl cimbál, kontrabas, violon-
cella, zobcové flétny a řada houslí. 
Hudebníky doplnil pěvecký sbor pod 
vedením paní učitelky Lenky Černíko-
vé. Malí muzikanti si své muzicírování 
užívali. Z jejich tváří bylo vidno, jak je 
to baví. 

Za rodiče i prarodiče vystupujících 
dětí je na místě říci: „Paní učitelko 
Indruchová, díky. Máte náš obdiv.“

 Věra Figurová

Ve čtvrtek 10. dubna vysvitlo po deštivém ránu slu-
níčko, což velice potěšilo děti z druhé třídy Myšiček 

a dospěláky z Mateřské školy Komenského 1009, kteří 
se chystali na výlet do Věřňovic k řece Olši, aby už defi-
nitivně zahnali zimu symbolem předvelikonoční tradice  
– vházení Moreny do vody. 

Děti za pokřiku lidové říkanky „Zimo, zimo, táhni 
pryč…“ pozorovaly z mostu, jak Morena pluje po Olši do 
Baltského moře, podařilo se jim potkat zahnízděného 
čápa, podél řeky dojít až k rybníku Balaton a kochat se 
krásně rozkvetlými sasankami v Grabu, připomenout si, 
jak je nutné chránit přírodu. 

Po osvěžující sladké svačince u „rybářské chaty“ děti 
nabraly sílu na zpáteční cestu, opět autobusem, ze kte-
rého se jim naskytnul pohled na krásně jarně rozkvetlé 
stromy a keře na zahradách. Po návratu do školky jsme 
se všichni shodli, že to byl moc fajn výlet. Krásy našeho 
Poolší nás opět nezklamaly, moc rádi se tam vracíme.

 
Za všechny výletníky 

Ilona Stoklasová 

„Přišlo jaro do vsi“ aneb „Jak Morena zahnala zimu“

UZAVŘENÍ ORDINACE DOKTORA SIKORY  

Informujeme pacienty, že ordinace MUDr. Vladislava Sikory bude od 30. 6. do 18. 7. 2025 uzavřena 
z důvodu čerpání dovolené. Doktora Sikoru zastupuje MUDr. Tatiana Valicová v areálu dětmarovické 
elektrárny, tel. 591 102 644. 

(red)
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Naši žáci cizí jazyky umí
Pětačtyřicet nadaných žáků ze sedmi základních škol 

– ZŠ Masarykova, ZŠ Skřečoň, ZŠ Beneše, ZŠ ČSA,  
ZŠ Pianeta, ZŠ Bezručova a ZŠ Dolní Lutyně – se zúčastnilo 
letošního ročníku městské jazykové soutěže.

Soutěž probíhala ve čtyřech kategoriích: první kategorie 
byla určena pro žáky 5. ročníku v anglickém jazyce, druhá 
pro 6. a 7. ročník, třetí pro 8. a 9. ročník a čtvrtá kategorie 
patřila milovníkům německého jazyka. Účastníci nejprve 
absolvovali část zaměřenou na poslech a gramatiku, ná-
sledně předvedli své schopnosti při popisu obrázku. Šest 
nejlepších z každé kategorie pak postoupilo do finálového 
kola zvaného „battle-speaking“ – soutěžící si vylosovali 
téma a poté měli za úkol co nejlépe a nejplynuleji hovořit.

Výkony soutěžících pečlivě hodnotila nezávislá čtyř-
členná porota složená z učitelů Gymnázia Bohumín, která 
dbala na objektivitu a spravedlivé posouzení jazykových 
dovedností. Ceny pro vítěze poskytlo město Bohumín ve 
spolupráci se ZŠ Dolní Lutyně, která se zároveň ujala letoš-
ního pořádání akce. 

Svými výkony zazářil Ondra Šeliga (na horní fotografii 
vpravo), vítěz 1. kategorie, který předvedl naprosto strhu-
jící výkon plný jistoty a jazykové pohotovosti. Stejně dobře 
si vedla Karolína Hodulová (na spodní fotografii vlevo), 
vítězka 4. kategorie v němčině, jež oslnila porotu svým 
přirozeným projevem, výbornou výslovností a skvělou 
slovní zásobou. Přehled výsledků v jednotlivých kategori-
ích je k nahlédnutí na doprovodných fotografiích. Pořádání 
příštího ročníku přebírá ZŠ ČSA v Bohumíně. Už nyní se 
těšíme na další setkání plné jazykových výzev, inspirace 
a výborné atmosféry. Jana Krejčová, učitelka AJ

Žáci 8. ročníku měli mož-
nost zúčastnit se unikát-
ního projektu zaměřeného 
na primární prevenci zne-
užívání návykových látek, 
tj. alkoholu a drog, a s nimi 
spojeného rizikového cho-
vání dospívajících. Vydali 
se do Bohumína, aby si 
prohlédli tzv. protidrogový 
vlak. Mladí návštěvníci po-

stupně procházeli šesti vagony s kinosály, které byly 
upraveny tak, aby přiblížily daný problém co nejreálněji 
a působily téměř na všechny smysly. Žáci se na chví-
li stali součástí skutečného životního příběhu dívky, 
která se dostala do konfliktu s drogami, trestnou čin-
ností i prostitucí. Tento tzv. Revolution Train se velmi 
efektivním způsobem snaží ovlivnit pohled člověka na 
legální a nelegální činnost. Můžeme jen doufat, že splnil 
své poslání a pomohl našim dětem vytvořit si správný 
žebříček hodnot. Lenka Trembošová 

(školní metodička prevence)

Školáci si prohlédli protidrogový vlak

26.5. a 29.5. 2025
13:30 - 17:00 ZUŠ Rychvald

Hudební obor
Výtvarný obor

Literárně - dramatický obor

27.5. 2025
13:30 - 17:00

 ZŠ Dětmarovice

Hudební obor

28.5. 2025
13:30 - 17:00

 ZŠ Dolní Lutyně

Hudební obor

Základní umělecká škola Rychvald 
srdečně zve všechny zájemce o studium na

Talentové
 zkoušky

2025/2026

Další informace a kritéria k úspěšnému absolvování talentové zkoušky a přihlášku najdete zde: 

www.zusrychvald.cz/talentove-zkousky/
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DNE 12. DUBNA 2025 JSME V OBŘADNÍ SÍNI PŘIVÍTALI TYTO NOVÉ DOLNOLUTYŇSKÉ OBČÁNKY:

Další vítání občánků proběhne 14. června 2025. Pokud máte zájem se svými nejbližšími se vítání občánků zúčastnit, 
můžete se přihlásit na našich webových stránkách nebo e-mailem na vozarova@dolnilutyne.org, případně osobně 
v kanceláři č. 7.

AdamAdam GREGOR GREGOR

JanJan BLATOŇ BLATOŇ

NelaNela PACASOVÁ PACASOVÁ

DamiánDamián DADOK DADOK

KryštofKryštof KOVÁŘ KOVÁŘ

Tomáš a ŠarlotaTomáš a Šarlota HANÁKOVI HANÁKOVI
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Navždy zůstane  
v našich srdcích.

22. května 2025 jsme 
si připomněli 10. výročí 
úmrtí pana  

Antonína HÁJKA.

S láskou a úctou vzpomínají manžel-
ka, dcera a syn s rodinami.
 — — — — — — — — — — — — — —

Byli jste plní života,
Vaše mysl plná snění 

a nikdo z nás se nenadál, 
jak rychle se vše změní.
Utichly kroky i Váš hlas, 

ale Váš obraz zůstává v nás.

Dne 14. května 2025 jsme si připo-
mněli nedožitých 96 let paní  

Hildy WISNIOWSKÉ, 

a 17. května nedožitých 100 let pana

Štěpána WISNIOWSKÉHO.  

S láskou a úctou vzpomínají syn  
Erich s manželkou Evou, vnuci  
David a Lukáš s manželkami a prav-
noučata Karin, Štěpánek a Maruš- 
ka.  

Kdo Tě znal,  
ten si vzpomene, 

kdo Tě měl rád,  
nikdy nezapomene.

Dne 6. května 2025 
jsme si připomněli 2. smutné výročí 
úmrtí naší milé paní   

Růženky CYGANOVÉ.  

S láskou vzpomínají synové, snacha, 
vnuci a celá rodina. 
— — — — — — — — — — — — — —
Odešla, ale zůstala  
v srdcích těch,  
kteří ji měli rádi.

Dne 12. května 2025  
by se dožila 85 let paní   

Věra KOLKOVÁ. 
Zároveň 22. února 2025 uplynulo  
8 let, co nás navždy opustila.

S láskou vzpomínají dcera Marie  
a vnuk Dalibor s Terezkou. 
 — — — — — — — — — — — — — —

Čas plyne,  
vzpomínky zůstávají.

18. května 2025 jsme 
vzpomněli 10. smutné 
výročí úmrtí, kdy nás 

navždy opustil můj manžel, pan    

Jaroslav ZEDNÍČEK. 

S láskou a úctou vzpomíná manželka 
a dcery Pavla a Petra s rodinou.

VZPOMÍNKY VZPOMÍNKY VÝROČÍ
V měsíci dubnu oslavili svá naroze-
ninová výročí 99 a 80 let naši spolu- 
občané:  

Růžena RICHTEROVÁ 
Rudolf LUKAŠČÍK 

Jiří HOTOVÝ 
Květa SEDLÁKOVÁ 

Mgr. Vratislav KOLEK

Oslavencům gratulujeme a přejeme 
hlavně hodně zdraví, spokojenosti  
a osobní pohody do dalších let.
— — — — — — — — — — — — — —
Výročí 60 společně prožitých let – 
diamantovou svatbu – si 24. dubna 
2025 připomněli manželé 

Jiří a Jiřina ŠOTKOVŠTÍ ze Zbytek.

Další krásné výročí zlaté svatby,  
tj. 50 let společného života, oslavily 
tyto manželské páry:

12. dubna 2025 manželé 
Boleslav a Vladislava CZAPKOVI 
z Dolní Lutyně; 

rovněž 12. dubna 2025 manželé 
Jan a Jiřina LIGUSOVI ze Zbytek;

a 19. dubna 2025 manželé 
Jozef a Marie SEDLIAKOVI 
z Dolní Lutyně.

Všem manželským párům gratuluje-
me a připojujeme se s blahopřáním 
pevného zdraví a pohody do dalších 
společně prožitých let.

ROZLOUČILI JSME SE 
Opustili nás naši spoluobčané:

Jan GIECEK (*1949) 
Jan KIKA (*1942) 

Jaroslav KOLÁČEK (*1948) 
Alena ŠIMČÍKOVÁ (*1954)

Všem pozůstalým vyjadřujeme 
upřímnou soustrast.

Vážíte si dobrých sousedských 
vztahů?  
I když je naše obec velkou co do rozlohy i počtu obyvatel, stále jsme vesnicí, 

ve které by měly panovat dobré a přátelské sousedské vztahy. 
K pohodě mezi sousedy však nepřispívá, když někteří spoluobčané při 

vycházce či vyjížďce se svými čtyřnohými přáteli zapomínají na úklid veřejného 
prostranství po svých zvířatech. Ale doma, v bytě či na zahrádce po nich určitě 
uklízejí a nechodí v jejich výkalech! Uklidit psí či koňské „hovínko“ se přece dá 
i na veřejném prostranství či před sousedovým plotem, jde jen o vůli a slušné 
chování ke svému okolí – ke svým sousedům. 

Vážení pejskaři a koňaři, zamyslete se nad tím a uklízejte po svých zvířatech 
jejich výkaly tak, abyste neobtěžovali své sousedy a ostatní spoluobčany. 

  Hana Kalmárová
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Naděje umírá poslední, říká trenér  
fotbalistů Věřňovic
Misi s názvem „Záchrana“ přijal Lumír Grejták, když po 

nečekaném odchodu trenéra Josefa Jadrného převzal 
mužský fotbalový tým Sokola Věřňovice. Konec sezony 
bude hodně náročný. Protože se mužstvu výsledkově 
dlouhodobě nedaří, pohybuje se nad propastí a hrozí mu 
sestup do okresního přeboru.

Podle trenéra je za 
vším několik faktorů. 
„Například odchody 
některých hráčů. Na 
některé kluky padla 
jakási „deka“ a pro-
stě jim to nejde. Dnes 
sice bojovali, ale zápas 
nezvládli a domácí zápas 
s Petřkovicemi jsme prohráli,“ 
postěžoval si v půli května po zápase s ostravským man-
šaftem Grejták.

Recept na zlepšení hry by měl, ale… „Tým by potřebo-
val posílit ve všech řadách, tedy minimálně o tři dobré 

ČTVRTEK 12.6.2025 V 16 HOD
ZŠ A. JIRÁSKA DOLNÍ LUTYNĚ

LUTYŇSKÁ TRETRA

DISCIPLÍNY
běh 60 m
štafeta 2x100 m
vrh koulí, dítě medicinbalem
skok do dálky
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hráče,“ říká. Ale protože není čas na experimenty a do 
konce soutěže moc zápasů nezbývá, není podle trenéra 
jiné cesty než bojovat. „Záchranu v soutěži jsem jako cíl 
vytýčil mužstvu i sám sobě. Jsem věřňovický patriot, na 
místním fotbale mi záleží, to proto, že jsem tam dlouhá 
léta hrával,“ vysvětluje Lumír Grejták. 

Přiznává, že se coby trenér mužstva ve dvojici s Mar-
kem Piskořem (oba mají trenérskou licenci) ujal do kon-
ce sezony. Normálně trénuje mládež a je členem výboru  
TJ Sokol.

Jak letošní sezona pro Věřňovice skončí, se dozví-
me v půli června. Trenér je realista a ví, že zachránit se 
v I. B třídě bude těžké. „Naděje umírá poslední, a to platí 
i v tomto případě,“ říká Grejták.

Dodává, že pokud by mužstvo spadlo do okresního pře-
boru, bude mít velké potíže sehnat nové hráče. V nejnižší 
soutěži se nikomu hrát nechce.  (red)


